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رئیس کل دادگستری البرز خبر داد
کاهش ۲۳ درصدی وقوع سرقت 

در استان البرز
رئیس کل دادگستری استان البرز با اشاره به 
کاهش ۲۳ درصدی وقوع انواع جرم سرقت در 
استان گفت: نظرآباد، چهارباغ و کرج بیشترین 
استان  قضایی  حوزه های  بین  در  را  کاهش 

داشته اند.
حسین فاضلی هریکندی  در نشست قرارگاه 
پیشگیری و مقابله با جرایم خاص استان البرز که 
به میزبانی فرماندهی انتظامی استان البرز برگزار 
نیروی  اینکه نقش و وظایف  به  با اشاره  شد، 
انتظامی بر اساس قوانین و مقررات متفاوت و 
متنوع است، گفت: بر این اساس مأموریت های 
متعددی در حوزه های مختلف بر عهده نیروی 

انتظامی گذاشته شده است.
رئیس کل دادگستری استان البرز با بیان اینکه 
رد پای سبزپوشان پلیس در همه جا مشهود 
انتظامی  نیروی  اقتضا دارد  است، عنوان کرد: 
با توجه به مأموریت های متنوع که حیطه های 
مختلفی از قبیل تأمین امنیت مرزها تا معابر 
شهری و روستایی را در بر می گیرد، از امکانات 
قوه  که  باشد  برخوردار  ویژه ای  حمایت های  و 
قضائیه از جنبه عام و همکاری های خاص، از 

نیروی انتظامی حمایت ویژه ای دارد.
تاکید  با  البرز  استان  دادگستری  کل  رئیس 
بر همکاری و تعامل نزدیک مجموعه قضائی و 
انتظامی استان البرز، احساس امنیت در مردم را 
مرهون همین تعاملات و تلاش های انجام شده 
کاهش  قبیل  از  دستاوردهایی  در  که  دانست 

وقوع سرقت در استان منعکس می شود.
قرارگاه  ایجاد  کرد:  فاضلی هریکندی مطرح 
پیشگیری و مقابله با جرایم خاص البرز از سال 
۱۳۹۹ تاکنون منجر به دستاوردهای بزرگی در 
حوزه ماموریت هایش شده است، افزود: از بدو 
پرونده  فقره   ۱۸۰ و  هزار  یک  تاکنون  تأسیس 
این  از  که  گرفته  قرار  قرارگاه  این  رصد  تحت 
تعداد ۴۲۰ پرونده مختومه شده و ۷۶۰ پرونده در 

جریان رسیدگی یا اجراست.
جرایم  با  مقابله  و  پیشگیری  قرارگاه  رئیس 
خاص استان البرز با بیان اینکه در این قرارگاه 
پرونده هایی با موضوعات مختلف سرقت از نظر 
فراوانی بیشترین تعداد پرونده های تحت رصد 
قرارگاه هستند، به سختگیری های اعمال شده 
کرد:  بیان  قرارگاه  رصد  تحت  پرونده های  در 
آمار بیانگر آن است که صدور قرار تأمین از نوع 
بازداشت موقت در پرونده های جرایم خاص ۱۴ 

درصد است.
وی افزود: در حالی که در سایر پرونده های 
استان به ۳ درصد می رسد؛ همچنین قرار وثیقه 
مأموریت  موضوع  پرونده های  درصد   ۶۸ در 
سایر  در  صورتیکه  در  شده،  صادر  قرارگاه 
پرونده ها این قرار ۱۸ درصد است، از طرف دیگر 
قرارهای تأمین خفیف تر از قبیل کفالت و التزام 
به حضور نیز به ترتیب ۱۷ و یک درصد است 
در حالی که در سایر جرایم به ترتیب ۴۰ و ۳۹ 

درصد است.
دادگستری  کل  فاضلی هریکندی رئیس 
استان البرز با اشاره به کاهش ۲۳ درصدی وقوع 
کرد:  عنوان  البرز  استان  در  انواع جرم سرقت 
و  تعامل  حاصل  که  شده  انجام  تلاش های  با 
همراهی دستگاه قضائی و نیروی انتظامی استان 
بوده در ۶ ماهه اول سال جاری در مقایسه با 
مدت مشابه سال قبل، آمار سرقت های عادی 
۲۳ درصد کاهش داشته که از این منظر نظرآباد، 
بین  در  را  کاهش  بیشترین  کرج  و  چهارباغ 

حوزه های قضائی استان داشته اند.
به گفته وی، از ابتدای سال جاری تاکنون ۳۶ 
طرح عملیاتی توسط فرماندهی نیروی انتظامی 
و  نفر  دستگیری ۲۳۷  به  منتهی  و  اجرا  البرز 
کشف اموال سرقتی به ارزش ۸۵ میلیارد تومان 
عملیاتی  طرح  قالب  در  همچنین  است.  شده 
توسط  شده  و مالخرها اجرا  سارقان  دستگیری 
پلیس آگاهی استان، ۱۴ باند سرقت شناسایی و 

منتهی به بازداشت ۱۰۸ سارق شد.
تاکید  با  البرز  استان  دادگستری  کل  رئیس 
بر ضرورت برخورد بیشتر با مالخرها در استان 
مطرح  پرونده های  چند  هر  کرد:  خاطرنشان 
به  باید  اما  ندارد  قرار  قرارگاه  شده تحت رصد 
عنوان علل و زمینه تشویق وقوع سرقت، نظارت 
در مرحله کشف  انتظامی  نیروی  در  بیشتری 
خصوص  در  استان  قضائی  مراجع  تمامی  و 
رسیدگی به پرونده های تشکیل شده اعمال شود.
و  فیزیکی  فضای  فاضلی هریکندی کمبود 
تجهیزات فنی را از جمله مشکلات مطرح شده 
در حوزه نیروی انتظامی بیان و اعلام کرد که 
در  دارد  آمادگی  البرز  استان  کل  دادگستری 
ایجاد فضای بازداشتگاه های موقت و حل مشکل 
نقل و انتقال متهمان در حوزه های قضائی استان 

با نیروی انتظامی همکاری لازم را داشته باشد.

مدیرکل دفتر توسعه خانه های هلال 
کشور خبرداد

فعالیت ۸۰۰۰ خانه هلال شهری و 
روستایی در کشور

توسعه خانه های هلال کشور  دفتر  مدیرکل 
با بیان اینکه خانه های هلال یک مرکز اجتماع 
محور است، گفت: هم اکنون هشت هزار خانه 
و شهری در سراسر کشور در  هلال روستایی 
حال فعالیت است. عباس احدپور در دوره توان 
زنجان،  استان  هلال  افزایی رؤسای خانه های 
گفت: از بین هشت هزار خانه هلال روستایی 
است  تخصصی  نیز  خانه هلال  و شهری، ۲۰ 
و  دانشگاه ها  مثل  خاص  مجموعه های  در  که 

حوزه های تأثیرگذار در جامعه فعالیت می کند.
وی افزود: خانه های هلال با هدف بالا بردن 
تمام  کنار  در  محلی  تاب آوری جوامع  سطح 
و  امداد  جوانان،  از  اعم  احمر  حوزه های هلال 
نجات، آموزش و پژوهش، داوطلبان و بهداشت 
و درمان و توانبخشی برای ارائه خدمات تلاش 
می کنند. مدیرکل دفتر توسعه خانه های هلال 
در  که  هلال  خانه های  اعضای  گفت:  کشور 
نقاط حادثه خیز هستند در حوادث و سوانح 
رسیدن  از  قبل  لازم  بهره مندی آموزش های  با 
خدمات  ارائه  برای  درمانی  و  امدادی  نیروهای 

امدادی جهت نجات انسان ها اقدام می کنند.
دیده  مهم  بسیار  نقش  به  اشاره  احدپور با 
بانی خانه های هلال در امداد و نجات، افزود: 
زمانی  اگر  که  است  دلیل  این  به  اهمیت  این 
حادثه ای رخ دهد به طور حتم با اولین تلفن و 
ارائه اطلاعات کامل و درست، میزان خرابی و 
تعداد تیم های مورد نیاز امداد و نجات مشخص 
می شود و این امر منجربه کاهش میزان هزینه 
و خسارت خواهد شد. وی تصریح کرد: استان 
افزایی  توان  دوره  اولین  در حال حاضر  زنجان 
ویژه رؤسای خانه های هلال سراسر استان را به 
مناسبت گرامیداشت هفته کاهش اثرات بلایای 
طبیعی برگزار کرده است. مدیر عامل جمعیت 
هلال احمر استان زنجان نیز در این دوره، گفت: 
با  هلال  افزایی رؤسای خانه های  توان  دوره 
رویکرد آشنایی با مدیریت بحران روستایی در 
اولین  اثرات بلایای طبیعی برای  هفته کاهش 
بار در این استان برگزار شد. حمکت اله هاشمی 
افزود: یکی از بهترین و پر اهمیت ترین طرح های 
جمعیت هلال احمر، خانه های هلال بوده که 
حلقه مفقوده پاسخگویی به حوادث و سوانح 
است و جایگاه و تأثیر مهمی در کاهش اثرات 

بلایایی طبیعی دارد.
مدیر عامل جمعیت هلال احمر استان زنجان 
با  هلال  دوره رؤسای خانه های  این  در  گفت: 
قانون  سوانح،  ارزیابی  بحران،  مدیریت  چرخه 
مدیریت بحران کشور و جایگاه خانه های هلال 

در مدیریت روستایی و شهری آشنا شدند.
رویکرد  با  دوره  این  داشت:  اظهار  وی 
آشنایی رؤسای خانه های هلال با مدیریت بحران 
روستایی به مناسبت هفته کاهش اثرات بلایای 
طبیعی با حضور ۷۵ نفر از رؤسای خانه هلال 
برگزار شد. مدیر کل مدیریت بحران استانداری 
زنجان نیز در این دوره، گفت: هر خانه هلال 
در روستاها و دستگاه های اجرایی یک جمعیت 
جمعیت  اهداف  و  است  کوچک  احمر  هلال 

هلال احمر در خانه های هلال تبیین می شود.
ضمن  هلال  خانه های  عباس بابابی افزود: 
آسیب های  زمینه  در  بحران  به  پاسخگویی 
نیز  بشردوستانه  خدمات  ارائه  در  اجتماعی 
و  هدایت  کرد:  تصریح  وی  می کنند.  فعالیت 
راهبری مسائل جهت مقابله با بحران و حوادث 
از وظایف مدیریت بحران است و جمعیت هلال 
مدیریت  امدادی  اصلی  رکن  عنوان  به  احمر 

بحران در کشور محسوب می شود.
مدیریت  وظایف  از  یکی  داشت:  اظهار  وی 
بحران این است که آمادگی های خود را جهت 
توجه  و سوانج با  حوادث  بروز  از  جلوگیری 
مدیرکل  دهد.  افزایش  اطلاعات  و  دانش  به 
یکی  گفت:  زنجان  استانداری  بحران  مدیریت 
ارائه  هلال  خانه های  در  اصلی  رسالت های  از 
آموزش های خود امدادی و دگر امدادی می باشد 

و این آموزش ها باید توسعه پیدا کند.
آموزش دیده در  افراد  باید  وی تصریح کرد: 
خانه های هلال سازماندهی شوند تا در زمان بروز 
هرگونه حوادث این افراد بتوانند خدمات امدادی 

درستی ارائه دهند.

فاطمه شاهرضایی  در نشست خبری با اصحاب 
رسانه با اشاره به آغاز پذیرش دانشجویان در مقطع 
کارشناسی، اظهار کرد: با توجه به اعلام نتایج آزمون 
سراسری در روز گذشته مجموعه جهاد دانشگاهی با 
داشتن مؤسسه آموزش عالی یکی از مراکز آموزشی 
فعال در استان بوده که از سال ۱۳۸۴ موافقت خود 
را از سوی وزارت علوم برای آغاز فعالیت خود اخذ 
کرده است. وی با اشاره به پذیرش دانشجویان در 
سه مقطع کارشناسی کارشناسی ارشد و کارشناسی 
ناپیوسته، افزود: این مؤسسه با حدود یک هزار و ۷۰۰ 
دانشجو در ۱۸ کد رشته کارشناسی، کارشناسی ارشد 
و کارشناسی ناپیوسته در حال آموزش بوده که با 
توجه به اینکه مؤسسه عالی آموزش جهاد دانشگاهی 
با یک رویکرد و ساختاری زیست بوم فناوری در حال 
فعالیت است هم اکنون با ظرفیت پذیرش یک هزار 

و ۱۰۰ دانشجو را امسال خواهد داشت.
رئیس مؤسسه آموزش عالی جهاد دانشگاه استان 
کرمانشاه تصریح کرد: داشتن زیست بوم فناوری در 
این مؤسسه در پیشبرد آموزش به دانشجویان کمک 
کننده بوده و این مؤسسه برخلاف دیگر مؤسسات 
آموزشی غیرانتفاعی در ثبت نام دانشجویان از طریق 
آزمون سراسری فرایند جذب دانشجو انجام می گیرد.

شاهرضایی با تاکید بر مزایای تحصیلی در مرکز 
کرمانشاه،  استان  دانشگاهی  جهاد  عالی  آموزش 
عنوان کرد: این مؤسسه در جهاد دانشگاهی در یک 
ساختار و زیست بوم فناوری در حال فعالیت بوده 
که اجزای این مؤسسه با هدف ارتقا، تقویت و در 
راستای پیشبرد اهداف مؤسسه با یک دیگر همکاری 
می کنند. وی خاطرنشان کرد: در معاونت آموزشی و 
کارآفرین سازمان جهاد دانشگاهی دوره های آموزشی 
در  دپارتمان های تخصصی  برگزاری  با  کوتاه مدت 
عالی  آموزش  در  تحصیلی  رشته های  از  یک  هر 
جهاد دانشگاهی برای رشته های مهندسی از جمله 
کامپیوتری برگزار می شود که در این راستا به دنبال 
ایجاد مهارت افزایی و توانمندسازی با عنوان طراحی 

وب، مهندسی شبکه و برنامه نویسی است.
این  مزیت های  از  دیگر  یکی  داشت:  تاکید  وی 
برای  که  است  مناسبی  تخفیف های  مؤسسه 
مشارکت در دوره های مهارت افزایی برای دانشجویان 
این مؤسسه  بود و همچنین در کنار فعالیت های 
همکاری با پارک علم و فناوری به عنوان بزرگترین 
پارک غرب کشور است که با فعالیت بیش از ۷۰ 
و  واحد فناور فرصت   ۱۰۰ و  بنیان  دانش  شرکت 
در  دانشجویان  فعالیت های  برای  خوبی  ظرفیت 

این محور فراهم کرده است. شاه رضایی با تاکید بر 
حمایت از ایده های دانشجویان در مؤسسه آموزش 
عالی جهاد دانشگاهی، بیان داشت: دانشجویان در 
هنگام ورود خود به این مؤسسه در رشته تخصصی 
خود فعالیت های واحدهای فناور پارک علم و فناوری 
آشنا شده تا در صورت داشتن ایده و طرح از زمان 
ارائه ایده ها مراحل تکامل، پرورش و تجاری سازی آن 
را با حمایت و همکاری این مجموعه به نتیجه برسد.

راستای  در  نظر  مورد  اقدامات  به  همچنین  وی 
روش های  ساختار فناورانه و  دانشجویان  آشنایی 
و  اشاره کرد  ایده های خود  تجاری سازی  و  پرورش 
بر  دانشگاهی  عالی جهاد  آموزش  مؤسسه  گفت: 
به  کارآفرینی  راستای  فعالیت خود در  نوع  اساس 
اشتغال دانشجویان فعالیت داشته و در معاونت 

آموزشی  گروه های  استقرار  با  فناوری  و  پژوهشی 
آموزشی در کنار دانشجویان  راهنمایان  به صورت 
حضور داشته و در مسیر تبدیل ایده های خلاقانه 

دانشجویان و نتیجه بخشی آنها کمک می کنند.
وی اذعان داشت: یکی از مزایای دیگر این مؤسسه 
موقعیت مکانی آن بوده که با حضور در مرکز شهر 
مختلف  دانشجویان به مناطق  دسترسی  امکان 
شهری را راحت تر کرده و همچنین این مؤسسه با 
علوم،  وزارت  از  خود  فعالیت  برای  مجوز  دریافت 
تحقیقات و فناوری مدرک تحصیلی معتبر و مورد 
تأیید این وزارتخانه را داشته و قابلیت ترجمه شرکت 
را  ادارات  و  سازمان ها  استخدامی  آزمون های  در 
دانش  درصدی   ۷۰ قبولی  شاهرضایی میزان  دارد. 
آموختگان مؤسسه آموزش عالی جهاد دانشگاهی 

کرد:  تاکید  و  تأیید  را  ارشد  کارشناسی  مقطع  در 
علت اصلی این میزان قبولی در وهله اول کیفیت 
بالای آموزش و استفاده از اساتید تراز اول استان 
این مؤسسه بوده است  و کشور برای تدریس در 
کارشناسی  مقطع  دانشجویان  قبولی  بر  علاوه  و 
ارشد در آزمون های صنفی از جمله آزمون وکالت، 
نظام مهندسی و دکترا نیز درصد قابل توجهی از 
قبولی در این مؤسسه حاصل شده است. وی در 
پایان یادآور شد: بر اساس توافق و ابلاغیه سازمان 
سنجش دانش آموزانی که نمره قبولی از چند درس 
خود در مقطع دیپلم را کسب نکرده باشند اما در 
دانشگاه پذیرفته شده اند می توانند تا اسفند ماه سال 
جاری نمره قبولی را دریافت و برای ثبت نام نهایی 

اقدام کنند.

رییس موسسه آموزش عالی جهاد دانشگاهی کرمانشاه عنوان کرد

آغاز پذیرش دانشجو در مقطع کارشناسی در جهاد دانشگاهی کرمانشاه
رییس موسسه آموزش عالی جهاد دانشگاهی کرمانشاه با اشاره له ظرفیت پذیرش یک هزار و ۱۰۰ نفری دانشجویان از آغاز پذیرش دانشجو در مقطع 

کارشناسی در جهاد دانشگاهی کرمانشاه خبر داد.

 دانش آموزانی 
که نمره قبولی 

از چند درس 
خود در مقطع 

دیپلم را کسب 
نکرده باشند 

اما در دانشگاه 
پذیرفته 
شده اند 

می توانند تا 
اسفند ماه 

سال جاری 
نمره قبولی را 

دریافت و برای 
ثبت نام نهایی 

اقدام کنند

امام جمعه قزوین:

امام جمعه قزوین گفت: اقامه نماز به معنای اقامه دین، اقامه 
اخلاق دینی و مخالفت با بدی هاست و این جزو مسئولیت های 

جدی همه ما است.
آیت الله عبدالکریم عابدینی در دیدار با مدیران و کارکنان اداره کل 
پست استان قزوین که به مناسبت روز جهانی پست برگزار شد، 
َّهَ  اظهار کرد: خدای متعال در آیه ۵۸ سوره نساء می فرماید »إنَِّ الل
َّاسِ أنَْ تحَکْمُوُا  ُّوا الْْأمَاَناَتِ إلِیَ أهَلْهِاَ وإَذِاَ حکَمَتْمُْ بیَنَْ الن یأَمْرُکُمُْ أنَْ تؤُدَ
َّهَ کاَنَ سَمیِعاً بصَِیراً«، یعنی  َّهَ نعِِمَّا یعَِظکُمُْ بهِِ إنَِّ الل باِلعْدَلِْ إنَِّ الل
)خدا قاطعانه به شما فرمان می دهد که امانت ها را به صاحبانش 
به عدالت  بازگردانید و هنگامی که میان مردم داوری می کنید، 
داوری کنید. یقیناً فرمان بازگردانیدن امانت و عدالت در داوری 
نیکو چیزی است که خدا شما را به آن موعظه می کند؛ بی تردید خدا 

همواره شنوا و بیناست(.
وی ادامه داد: مطابق این آیه خدای متعال به همه ما با توجه 
به مسئولیتی که داریم دستور مؤکد می دهد که امانت را رعایت 
کنیم، بنابراین موضوع امانت داری بسیار جدی است و شما باید 
امانت های مردم را به موقع به آن ها برسانید، در تحویل آن ها تأخیر 
نداشته باشید و امانات سالم به دست صاحبانش برسد، گاهی 
ممکن است یک ساعت تأخیر در تحویل یک امانت، یک خسارتی 

را به بار بیاورد، بنابراین باید به این مسئله هم توجه داشته باشید.
امام جمعه قزوین عنوان کرد: ما یک کار رسمی تعریف شده 
داریم، یک کار مهم تر هم داریم و آن این است که ببینیم برای 

آخرتمان چه می کنیم؟ نباید از این مسئله غافل بود.
نماز  ما  از  خدا  کرد:  بیان  قزوین  استان  در  ولی فقیه  نماینده 
خواندن نمی خواهد، بلکه اقامه نماز می خواهد، چرا که نماز خواندن 
با اقامه نماز متفاوت است، اقامه نماز یعنی هر کس باید سهمی در 

برپایی نماز داشته باشد.
وی خاطرنشان کرد: اقامه نماز به معنای اقامه دین، اقامه اخلاق 
دینی و مخالفت با بدی هاست و این جزو مسئولیت های جدی همه 
ما است. ما در شغلمان هر کاری که انجام می دهیم باید برای رضای 

خدا باشد، در این صورت پای اخلاص به میان می آید.
آیت الله عابدینی تأکید کرد: هیچ چیز غیرخالصی در درگاه خدا 
پذیرفته نمی شود، در حدیث قدسی آمده که خدا فرموده من شریک 
خوبی هستم، اگر کسی با من شریک شود، من سهم خودم را به او 
می دهم، برای مثال شما وقتی صبح به اداره می روید بگویید خدایا 

من به امید تو و برای رضای تو کار می کنم.
امام جمعه قزوین تصریح کرد: امیرالمؤمنین )ع( در نهج البلاغه 
فرموده فرزندم به هیچ قیمتی ارزش دنیایی نمی تواند قیمت وجود 

تو باشد؛ یعنی اگر به هر کدام از شما هر چقدر هم حقوق بالایی 
بدهند، وقتی دنیا تمام شود می بینید هیچ چیز عاید شما نشده 
است؛ امیرالمؤمنین )ع( می فرماید قیمت شما فراتر از این هاست، 

قیمت شما رضای خداست.
وی یادآور شد: خدای متعال می فرماید وقتی می خواهید از مرز 
مرگ به عالم برزخ بروید و سپس به عالم قیامت بروید، آنجا هر 
چیزی را قبول نمی کنند، آنجا تقوا، عبادت و اخلاص به کار می آید، 

لذا خدای متعال می فرماید »ان اکرمکم عندالله اتقاکم«.
نماینده ولی فقیه در استان قزوین اظهار کرد: موقع مرگ کرامت 
و تقوا آدم را تنها نمی گذارد، اما تمام اموال دنیوی را باید بگذاریم 
و برویم، فقط تقوا در قیامت کاربرد دارد، امیرالمؤمنین )ع( فرموده 
بهترین توشه ای که می توانید با خودتان به قیامت ببرید تقوا و 

اخلاص است.
آیت الله عابدینی عنوان کرد: توجه به مشکلات عوامل زیرمجموعه 
نیز حائز اهمیت است، باید حواستان به عزیزانی که زیرمجموعه 
شما هستند باشد تا کیفیت کارتان بالا برود، در این صورت هم نزد 
خدا مأجور هستید و هم کارتان ارزش بیشتری پیدا می کند. وی 
بیان کرد: خدای متعال در آیه ۲۰ سوره شوری می فرماید »منَْ کاَنَ 
یرُیِدُ حرَثَْ الْْآخِرةَِ نزَدِْ لهَُ فیِ حرَثْهِِ ومَنَْ کاَنَ یرُیِدُ حرَثَْ الدُّنیْاَ نؤُتْهِِ 
منِهْاَ ومَاَ لهَُ فیِ الْْآخِرةَِ منِْ نصَِیبٍ«، یعنی )کسی که کشت آخرت 
بخواهد برای وی در کشته  اش می  افزاییم و کسی که کشت این دنیا 

را بخواهد به او از آن می  دهیم ولی در آخرت او را نصیبی نیست(.
امام جمعه قزوین خاطرنشان کرد: دنیا مزرعه آخرت است، خدای 
متعال در این آیه می فرماید اگر کسی هر چه کشت و کار می کند 
برای آخرتش باشد، ما به کشت و کار او برکت می کنیم، اما هر کس 
که تصمیم گرفته فقط برای دنیا کشت و کار کند، چیز اندکی به او 

می دهیم ولی این آدم در آخرت هیچ چیز ندارد.
متعال  خدای  کرد:  تأکید  قزوین  استان  در  ولی فقیه  نماینده 
آدم ها را ۲ دسته کرده و می فرماید یک دسته از آدم ها فقط دنبال 
مسائل دنیوی هستند، یک دسته از آدم ها نیز هم حسنه دنیا و 
هم حسنه آخرت را می خواهند، خداوند در آیات ۲۰۰ تا ۲۰۲ سوره 
بقره می فرماید برخی از مردم دائم به دنبال مسائل دنیایی هستند، 
این ها در آخرت هیچ چیز ندارند، در ادامه نیز می فرماید برخی ها هم 
هستند که همیشه می گویند خدایا حسنه دنیا و آخرت را به ما بده، 
ما از آتش جهنم می ترسیم، خدا هوای این ها را دارد، تلاش کنیم 

در گروه دوم باشیم.

اقامه نماز به معنای اقامه دین و اخلاق دینی مسئولیتی همگانی است

نماینده مردم مشهد و کلات در مجلس شورای اسلامی:
ح سازمان ملی مهاجرت در مجلس بررسی خواهد شد طر

نماینده مردم مشهد و کلات در مجلس شورای اسلامی گفت: طرح سازمان 
ملی مهاجرت به مجلس آمده و تمام مواد آن در کمیسیون بررسی و ما منتظر 
هستیم به صحن بیاید. احسان عظیمی راد در نخستین نشست خبری خود در 
دانشکده علوم ورزشی دانشگاه فردوسی مشهد اظهار کرد: ما در برابر هر کاری 
که می خواهیم انجام دهیم، پاسخگو خواهیم بود. روزی که ما برای انتخابات 
مجلس دوازدهم در مشهد و کلات رفت وآمد داشتیم، مردم دو دغدغه داشتند؛ 
یکی اینکه وقتی ما در جاهای مختلف حضور پیدا می کردیم، می گفتند اگر رأی 
بیاورید، تا چهار سال بعد اینجا نمی آیید. برخی نمایندگان نتوانسته بودند با بدنه 

مردمی و حتی مسئولیتی و اجرایی، ارتباط برقرار کنند.
نماینده مردم مشهد و کلات در مجلس شورای اسلامی افزود: دغدغه دوم 
دسترسی مردم به نماینده بود. من تلاش کردم که در این چهار ماه، این موضوع 
رخ ندهد و ضد نگاه برخی مردم باشد. تلاش کردیم بگوییم مسئولان می توانند 
این گونه نباشند. ما تلاش کردیم در این چهار ماه قدر حق مردم و حلال بودن رأی 
مردم را بدانیم و با تلاش شبانه روزی این را اثبات کردیم. نماینده شأن استانی 
و همچنین ملی و منطقه ای دارد. تلاش می کنیم تا زمانی که هستیم، جایگاه 
ملی یک نماینده را ببینیم و نگه داریم تا مردم مشهد و کلات افتخار کنند که 

نمایندگان آن ها در تراز ملی اثرگذار هستند.
وی ادامه داد: همچنین در زمینه منطقه ای نیز تلاش می کنیم. نباید مشهد و 
کلات را رها کنیم و فقط نگاه ملی داشته باشیم. کلات حدود ۲۰ سال عقب مانده 
است؛ بنابراین نباید این شهر را فراموش کنیم. ماحصل آگاهی مردم از تلاش 

نمایندگان و مسئولان، موجب افزایش سطح امیدواری می شود که ما می خواهیم 
در شهر مشهد ایجاد شود.

عظیمی راد در خصوص استفاده از موضوعات دانش بنیان در حوزه زیارت، 
عنوان کرد: در حوزه دانش بنیان ها، دو رویکرد را در مجلس در پیش گرفتیم؛ 
اول در کمیسیون آموزش، نظارت جدی بر قانون جهش تولید دانش بنیان و دوم 
اصلاح این قانون و قوانین گذشته است. کمیته فناوری و نوآوری در کمیسیون 
آموزش تشکیل شده که هدف اصلی اش نظارت بر میزان اجرایی شدن قانون 

جهش تولید دانش بنیان در همه حوزه هاست.
نماینده مردم مشهد و کلات در مجلس شورای اسلامی اضافه کرد: اعتبارات 
در اختیار شرکت های دانش بنیان اندک است. حتی اگر هم شرکت های خوبی 
در حوزه فرهنگی و زیارت داشته باشیم، اما حمایت های کاملی صورت نمی گیرد؛ 
زیرا قانون به درستی اجرا نشده است. نظارت مجلس می تواند به اجرایی تر 
شدن قانون کمک کند. در سال ۱۴۰۲، حدود ۲۵ همت باید به معاونت علمی 
ریاست جمهوری داده می شد اما ۴ همت داده شد و بقیه صرف موضوعات 

متنوع شد که این مسئله به نظارت جدی نیاز دارد.
وی خاطرنشان کرد: سازمان برنامه و بودجه در این زمینه تخلف کرده بود که 
به دیوان محاسبات اعلام کردیم طرح تحقیق و تفحص را انجام دهد و پول را به 
حساب معاونت علمی واریز کند. امسال هم ۵۰ درصد واریز کرده و ۵۰ درصد 
باقی مانده است. این نظارت، به اجرای صحیح قانون کمک می کند. در حوزه 

زیارت، از معاونت علمی درخواست کردیم تشکیل شرکت ها را تسهیل کند.

عظیمی راد با اشاره به اینکه ما امروز در بسیاری از شهرهای کشور از جمله 
مشهد به ویژه حاشیه شهرش دچار کمبود هستیم، تصریح کرد: در حاشیه شهر 
ما با کمبود معلم، مشکل ساختمان ها از نظر نوسازی و ایمنی و کمبود کلاس 
درس مواجه هستیم. می توانیم برای حل این مشکلات از کمک خیرین استفاده 
کنیم. نماینده مردم مشهد و کلات در مجلس شورای اسلامی افزود: همچنین با 
اداره نوسازی وزارت خانه صحبت کردیم که به این زمینه ورود پیدا کند. می توان 
از ظرفیت زمین های شهرداری و آستان قدس نیز استفاده کرد. در زمینه تأمین، 
اعتبارات نداریم. کمبود ما جدی است اما برنامه مهمی داریم. امیدواریم در 

نشست های بعدی، بتوانیم آماری در زمینه ساخت مدارس ارائه دهیم.
وی در خصوص رسیدگی به شهرهای اهل تسنن گفت: مجلس در این زمینه 
هیچ فرقی قائل نشده و در این چهار ماه، هیچ بحثی روی شیعه و سنی نبوده 
است؛ همه برای ما عزیز هستند و تمام دغدغه نمایندگان این است که قانون 
برای همه حتی ادیان دیگر یکی باشد؛ البته نمایندگان آن شهرها هم مؤثر 
هستند. عظیمی راد در خصوص تحصیل و حضور اتباع، بیان کرد: در بازدیدهای 
ما از حاشیه شهر، موضوع اتباع یکی از دغدغه های مردم بود که یکی از مسائل 
در زمینه آموزشی نیز هست. در بخشی از مدارس و کلاس ها، دانش آموزان اتباع 
ثبت نام کردند. در رباط طرق و حتی طرق، ۹۰ درصد مدرسه ای را دانش آموزان 

اتباع تشکیل می دهند.
نماینده مردم مشهد و کلات در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: با توجه به 
اینکه دچار تغییر دولت شدیم، باید اجازه می دادیم تغییر اتفاق بیفتد تا به بحث 

اساسی بپردازیم. وی اضافه کرد: اثرگذاری من برای موضوع اتباع در تدوین، 
تنظیم و اصلاحات این لایحه است. با آموزش و پرورش به ویژه حوزه تبادکان 
صحبت کردیم که این موضوع را رد می کردند و تأیید نکردند که دانش آموزان 
اتباع را ثبت نام کردیم و دانش آموزان خودمان ظرفیت ندارند. کنترل روی مرزها 

هم وجود دارد و نباید این را نادیده بگیریم.
عظیمی راد ادامه داد: مشکل حاشیه شهر مشهد که عمده اتباع در آنجا حضور 
دارند می تواند با ایجاد شهرهای اقماری حل شود. استانداری و فرمانداری ۱۷ 

شهر را در نظر گرفتند که باید بررسی شود. همه با این موضوع موافق هستند.
نماینده مردم مشهد و کلات در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه خراسان 
رضوی استان مهمی بوده اما رشد و توسعه در آن به خوبی اتفاق نیفتاده است، 
تلاش  دارد.  بسیاری  رشد  به  نیاز  گوناگون  حوزه های  در  استان  کرد:  عنوان 
مجلس، نمایندگان مشهد و مجموعه حاکمیت اجرایی این است که این رشد 
و توسعه رقم بخورد. حتماً تعاملات ما زیاد است و تلاش شده نگاه تعامل گونه 
حفظ شود. اگر تعامل بین نمایندگان و مسئولان اجرایی نباشد، کارها پیش 

نمی رود. امیدوارم نتیجه تعامل را در این فضای جدید ببینیم.
وی افزود: چند موضوع را در مشهد پیگیری می کنیم که یکی حمل ونقل عمومی 
است. مشکل اصلی قطار شهری مشهد تأمین واگن های خط یک بوده که پول 
وجود دارد اما مشکل در حوزه مجوز است. به زودی جلسه ای برگزار می شود تا 
مشکل مجوز را حل کنیم. قرار است این مشکل بین سازمان دهیاری ها، سازمان 

برنامه و بودجه و مجلس حل شود.


